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Slovo předsedy 

Zdravím Vás všechny, členy i nečleny. Zase rok uběhl a já přemýšlím, co napsat. V posledním 
čísle jsem myslel, že již píšu naposledy, ale není tomu tak.  
Napíšu něco, co se tento rok událo, vlastně nic mimořádného. O občanství jsme psali minulý 
rok, Letos proběhli volby a to dokonce dvakráte. Prvně se konaly volby v Lubech, nikdo nebyl 
zvolen, proto se rozhodlo, že proběhnou další voly a to v Ústí nad Labem. U těchto voleb to 
dopadlo takto: 
Předseda: - Jelínek Benjamin 
Místopředsedové: Vrba Karel  - Skalná,  Balat Jaroslav - Ústí nad Labem 
Členové výboru jsou: Mašek Václav – Luby, Plachý Štefan – Luby, Plachý Václav – Cheb,  
Pek Václav – Ústí nad Labem, Klepáček Petr – Lovosice, Mašek Josef – Skalná, Cotman 
Herman – Ústí nad Labem 
Revizní komise: Panc Josef – Luby, Klepáček Alois – Lovosice, Hruza Václav – Cheb, to je 
k volbám. 
Zároveň žádám všechny kluby, aby zasílaly příspěvky, příspěvky mohou být i mimo kluby, budu 
rád, když někdo napíše. Můžete zaslat o fotku, kterou můžeme vložit na naše stránky. O 
stránky se bude starat pan Vašek Plachý, který se sám nabídl, děkuji mu. Zároveň chci 
poděkovat klubu z Ústí nad Labem, který pořádá pravidelné akce, také děkuji klubu Skalná – 
Luby, pracuje pro naše krajany. 
Viděli jsme to na dožínkách ve Skalné, kde se předváděla stará řemesla, kde se pletla povřísla, 
pekl se domácí chléb, ručně se tlouklo máslo, Václav Špicel tesal ručně kládu „flankáčem“, jeho 
bratr Alois tesal korýtko, jejich otec Josef pletl košíky, jejich matka Marie přadla vlnu. Manželka 
Václava tloukla přírodní máslo, které nabízela na vlastnoručně upečeném chlebu ve vlastní 
peci, její otec Jan Balat strouhal pořízem násadu. Návštěvnost byla velká, proto si to nenechme 
ujít ani v příštím roce. 
Naše sdružení funguje již patnáct let, je to určitý kus cesty. Požádal jsem pana Aloise Špicela, 
aby opět napsal letošní zpravodaj, vážím si jeho práce, 
Děkuji všem za důvěru, kterou mi dali, zároveň prosím o pomoc ohledem spolupráce v klubech 
a zasílejte příspěvky, napište nebo zavolejte. 

V tomto předvánočním čase přeji všem, aby si ho 
užili v pohodě a klidu. Přeji hezké Vánoce, mnoho 
Božího požehnání, abychom nezapomněli jeden 
na druhého a také na to, odkud pocházíme. Do 
příštího roku 2015 přeji hodně zdraví a snad 
20. června 2015 se sejdeme na celostátním 
setkání v Lubech. 
 
                                  Zdraví Benjamin Jelínek 
 
Předseda sdružení pan Benjamin Jelínek spolu s novým 
chebským starostou Petrem Navrátilem. Zdá se, že 
spolupráce s vedením města Chebu bude pokračovat 
v dobrých stopách, (pozn. redakce). 

 



 
 

Příspěvky z klubů 

 

Zdravím všechny členy SČBK. Začnu hned od začátku a to Silvestrem. Nebyl to žádný lehký úkol, když 

měsíc pčed Silvestrem nám vypadla kapela a tak jsme museli rychle něco sehnat, nakonec vše dopadlo 

dobře a všem patří velký dík. K této události se sešlo neuvěřitelné číslo a to 270 osob a také nás 

neuvěřitelně bavila kapela Riziko z rumunského Peregu. Tímto bych jim chtěl poděkovat za krásné 

pobavení, jakož i všem účastníkům, že vydrželi, díky všem. Začátkem tohoto roku přibyl další člen do 

našeho týmu a to Cotman Herman, kterému chci také poděkovat. V únoru jsme měli premiéru, pořádali 

jsme maškarní bál. Bylo zde mnoho dětí a bohatých kostýmů, moc se to povedlo. Na jaře jsme pořádali 

povelikonoční ples, který se konal v hotelu Vladimír, tento prostor nás zaujal svým prostředím. Opět se 

nás sešlo kolem 200 osob. Ještě se musím zmínit o tom, že 15. 08. 2014 jsme navštívili naše známé 

poutní místo Čiklava. Někteří tam dojeli svými auty, jiní zase přišli pěšky a právě ty bych chtěl pochválit 

za odhodlání, zvlášť potom všechny mladé, kteří to zvládli na výbornou. Také letos vítáme mezi nás dva 

novorozence, miminka; Kačenku Balatovou a Daniela Salabu. 

V novém roce 2015 Vám přejeme hodně zdraví, Božího požehnání a hodně úspěchů.  

                                                                                                                         

S pozdravem Václav Pek. 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příspěvek a snímky z ústeckého klubu 



  Příspěvek a snímky z ústeckého klubu         



    Pouť a dožínky ve Skalné 

Členové i nečlenové sdružení Skalná – Luby se každým rokem podílejí na přípravách i samotném 

průběhu slavnostní pouti k sv. Janu Křtiteli ve Skalné – patrona tohoto chrámu. Nijak tomu nebylo ani 

letos. Výzdoba kostela a přípravy na průběh přispívají k tomu, aby se pouť mohla uskutečnit 

v důstojných podmínkách. Ženy i muži se snaží přispět každý svým podílem, jak může. K přípravám i 

samotnému průběhu pouti ve Skalné přispívá Město Skalná i SDH Skalná. Letošní rok byl opět dosti 

vydařený. Mše proběhla 21. června 2014 od 13:30, po ní následovalo volné posezení v prostranství před 

kostelem. Na stolech se našlo pečivo od skalenských žen, pitný režim obsluhovali muži a dobré náladě 

hrálo Trio Music ze Skalné.  Na pouť zavítali jako tradičně hosté z partnerské obce z německého 

Neusorgu, vedení města i hosté z okolních obcí. 

29. září 2014 se konaly dožínky ve Skalné, které pořádal Traktor klub Luby – Skalná. I při těchto 

oslavách byli přítomní členové i nečlenové sdružení SČBK Skalná – Luby. Pan předseda již v úvodním 

slovu naznačoval, co se všechno konalo zejména ze strany našich krajanů. Dobrou náladu zpestřil 

taneční soubor Trnky brnky ze Skalné. Hudba se nedostala ke slovu, jelikož od 15té hodiny začalo silně 

pršet. 

 

 

 

 

 

 

 

              

            



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Příspěvek a 

snímky klubu 

Skalná – Luby  

 

 

Vydalo SČBK v prosinci 2014 pro vlastní potřebu 


